
S obzirom na okolnosti u kojima čovjek danas živi, može li čovjek ostati „čist“ u glavi.  

Okolnosti su kao obilazak oko nečega.Dok obilazimo manja je vjerojatnost da ćemo nešto i zgrabiti jer 

je grabežljivaca previše , a borba sa njima nepresušan izvor opasnosti  za one koji još trunku poštenja 

nose u sebi.Grabežljivce treba znati nadmudriti.Ako Vam okolnosti ne dopuštaju da grabite jer je 

netko bržiji, spretniji ili pokvareniji od Vas, tada Vam ne preostaje drugo nego da upravo od takvih 

učite kako se danas grabi i uzima, a ostaje čist u očima sebe, Boga i naroda.Nemojte se sramiti biti 

učenici ,već imajte na umu da su samo dobri i poduzetni učenici sutra postali najbolji Učitelji koji 

imaju i ovce i novce tj. moć u svojim rukama pomoću kojih određuju pravila slabijima od sebe. 

Upute kako ostati čist u glavi, a imati više u životu? 

Ljutnju prema njima zamijenite radoznalošću koja će pratiti svaki njihov korak, što u riječima , što u 

djelima. 

Približite im se na bilo koji način bez straha da ćete biti odbijeni, jer imajte u vidu da oni koji sebe vide 

kao“ velike „ uvijek trebaju“ male“ ako ne zbog ničeg drugog barem zbog divljenja njihove tzv. 

izmišljene veličine. 

Budite im prijatelji na usluzi , bolje rečeno sluge pokorne tako dugo dok ne savladate gradivo i ne 

izgradite samostalni model grabljenja onog što Vam danas nedostaje. 

Njihovo znanje slušajte sa oba uha bez želje da proturiječite ili se pravite pametni, jer sadašnji „veliki“ 

 mogu Vam prenijeti znanje samo ako se proglasite neznalicom tj. nesposobnijim od njih. Tako im 

čuvate sujetu koje su prepuni, a sebi otvarate nove mogućnosti života. 

Umjesto potrošnje vremena na ogovaranje grabežljivaca utrošite vrijeme na pitanja koja im želite 

postaviti i koja će Vama pomoći 

                                                                                                               


